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TŘÍKRÁLOVÉ 
KOLEDNÍKY  
neporazil ani mráz ani 
chřipková epidemie

V sobotu 7. ledna se již po sedmnácté do 
našich rodin vydaly skupinky tříkrálových ko-
ledníků.

Podmínky byly letos velmi náročné, ale ani 
silný mráz nikoho z nás neodradil, abychom 
přišli obyvatelům našeho města popřát vše 
dobré do nového roku. Ve velké většině pří-
padů se nám dostalo vlídného přijetí. Vždycky 
rádi slyšíme, jak se na nás dotyční těší, mnozí 
nám vyslovili uznání, že i v takovém počasí ne-

váháme přijít. Potěšil nás nejeden úsměv na 
tvářích obzvláště u těch starších i osamoce-
ných, i radostné a mnohdy překvapené pohle-
dy těch nejmenších. Od některých nás čekalo 
i milé překvapení v podobě krásně namalova-
ného obrázku pro nejmladšího koledníka, hez-

ky na nás zapůsobil i vzkaz od jedné rodinky, 
která těsně před naším příchodem musela od-
jet. Na dveřích od bytu nám nechali nalepený 
dopis i s přiloženými penězi.

Chtěl bych tímto vyjádřit upřímné díky 
všem za milé přijetí i za vaši štědrost. Letoš-
ní sbírka v Otrokovicích vynesla 286 218 Kč. 
Celkový obnos v součtu s ostatními obcemi 
(Napajedla, Tlumačov, Spytihněv, Žlutava, Po-
hořelice, Oldřichovice, Halenkovice, Komárov) 
pak činil 692 401 Kč. Velké díky všem.

Jan Žalčík, pastorační pracovník

Výsledky v jednotlivých obcích:

CO NOVÉHO U 
HOLEK?

Kromě stromečku, zpívání koled a cukro-
ví patří k Vánocům také dárečky. A náš oddíl 
nebyl výjimkou. Máme nová trička! Takže kdo 
ještě neměl to štěstí, že by je viděl, těšte se 
na nějaké nové fotky z našich akcí. Velké DÍKY 
patří Marti H., Kačce K. a Ivči Ševčíkové.

TKS 2017 vybráno 
v Kč

počet 
skupinek

Otrokovice 286 218 34
Oldřichovice 12 673 2

Spytihněv 55 989 10
Komárov 11 825 2

Napajedla 158 642 36
Tlumačov 48 929 13
Pohořelice 27 384 6

Halenkovice 56 944 12
Žlutava 33 797 7
CELKEM 692 401 122



3

VÝŠLAP NA 
HOSTÝN

V úterý 27. prosince jsme se vydali jako 
každý rok na známou akci a to výšlap na Hos-
týn. Na nádraží se nás sešlo kolem 40 lidí, byli 
jsme dobře naladěni a plní energie. Společ-
ně jsme odjeli vlakem směr Hulín, kde jsme 
dále pokračovali směr 
Bystřice. Cestou se k 
nám připojilo ještě pár 
lidí, takže pak nás byla 
pořádná banda. Aby 
cesta nahoru byla více 
zpestřená, tak nám 
organizátoři připravili 
kartičky, do kterých 
jsme měli zapisovat 
informace, které jsme 
museli zjišťovat. Čas 
na vyplnění jsme měli 

až do návratu na nádraží v Otrokovicích.Po 
rozdání jsme zavzpomínali na tábor a zahráli 
si na táborový den, ten měl na starosti Zbyňa. 
Začali jsme rozcvičkou ještě před kopcem. 
Někde vpůli kopce jsme museli jít na služby 
– naším úkolem bylo ve skupince nasbírat co 
nejvíce šišek. 

Jak jsme vyšli nahoru ke studánce, zaslou-
žili jsme si svačinu a pokračovali nahoru k ba-
zilice. Tam jsme počkali na ostatní, někteří si 

už plnili úkoly na kartičce např.: spočítat ko-
lik bylo celkem otevřených stánků, a zahráli 
jsme si hru - střechy. Následovala mše svatá 
a výborná polévka. Trochu jsme si odpočinuli 
v rámci poledního klidu a pak společně sešli 
dolů a vrátili se do Otrokovic. Na závěr nás ješ-
tě čekalo vyhodnocení úkolů: 2. místo získal 
Žán a 1. místo Anička Löri. Troufám si napsat, 
že si to každý užil!

Evča Kolajová

TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA str.2
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výšlap na hostýn
DUCHOVNÍ OBNOVA
jak se daří skupinkám?
VÍKENDOVKA 15UP & LIŠKY
mikulášská besídka
O S M I S M Ě R K A
co a kdy a kde 
PŘESPÁVAČKA SLUNÍČEK
silvestrovský pochod
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DUCHOVNÍ 
OBNOVA

Na duchovní obnovu zas,
otec Martin s animátory pozval nás.

Abychom tu zazpívali,
společně se obnovili,
taky se pak pobavili

a s ostatními se seznámili.

V sutrošu - už rozezpíváni,
na obnovu přichystáni,

spěchali jsme na vláček,
aby neodjel bez nás, chudáček.

„Malenovice,“ ozvalo se náhle.
„No jo, fakt, už jsou támhle!

Za chviličku už jsme tam.“
řekl Lexa a nebyl sám.

No a jak jsme dorazili,
v kostele se nachystali.
Sice byla trochu zima,

ale pan farář byl fakt prima.

Po mši následovala katecheze,
rozjímali jsme a zase – 

trochu k lavicím jsme přimrzali,
ale toho jsme si nevšímali.

Pak ohlásili organizátoři:
„Na faře máte nachystanou večeři!“

A v tu ránu celá fara,
byla úplně zaplněná.

Díky párkům, buchtám, čaji,
cítili jsme se jak v ráji.

A pak přišla adorace,
otevřeli jsme svá srdce.

Poté všichni obnovení,
my navíc tofiffem obdarovaní,

spěchali jsme na trolejbus.
Ještě na poslední chvíli,

jízdenky koupit jsme si byli.

Pak už jsme se rozloučili,
a tak hezký večer zakončili.

Lucka Šrubařová
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ŽRALOCI
V letošním roce se kluci snaží o postavení 

co největší pyramidy ze zlatých cihel. Ještě bě-
hem Vánoc to vypadalo, že toho moc neposta-
ví, ale teď mají někteří slušný podíl na stavbě. 
To, jak si kdo vede, si můžete zkontrolovat na 
naší nástěnce v suterénu v zadní místnosti. 
Kluci se určitě mohou těšit na nějakou zajíma-
vou odměnu, takže by se měli hodně snažit. 

Mimo jiné jsme měli i jednu speciální 
schůzku a to schůzku vánoční. Stejně jako mi-
nulý rok jsme i letos byli na zdejší základní ško-
le v tělocvičně, kde jsme trénovali na důležitý 
ministrantský turnaj ve Velkém Ořechově, na 
který se kluci už dlouho těší. A protože to byla 
vánoční schůzka, byl čas i na dárečky a příběh 
známé osobnosti, ze které si kluci mohou vzít 
nějaké dobré ponaučení do života. 

Takže takto to teď u nás probíhá a vy mů-
žete držet palce jak v celoročce, tak i na flor-
balovém turnaji, který bude 11. 3. ve Velkém 
Ořechově.

PŘEDVÁNOČNÍ 
ČAS U MYŠEK 

Na poslední schůzce v roce 2016 se sešly 
téměř všechny Myšky. Zahrály si spoustu her, 
užily si legraci a nakonec dostaly malé dáreč-
ky. A hned druhý den ráno společně vyrazily 
do divadla na představení Opice Žofka. Nebylo 
nás sice mnoho, ale i tak jsme si tento kulturní 
zážitek užily.

ŽABKY
Školní rok se přehoupl do své druhé polo-

viny a je tedy čas se podívat, jak se daří Žab-
kám v celoroční hře. Holky trpělivě a svědo-
mitě zvelebují okolí svého ostrova a postupně 
získávají nářadí na přístřešek. Nejdál se zatím 
dostala Hanča Šrubařová, která už si zajistila 

pravidelný příjem vody. Dále ji následují holky 
Černoškovy, Majda s Bětkou, a Danča Rafajo-
vá, které mají postavený přístřešek. V letošním 
roce jsme holkám začaly sledovat docházku. 
Nejvíc účastí na schůzkách má Hanča Šrubařo-
vá, ta to v letošním roce rozjela jak nikdo. Ale 
statečně ji následuje Danča Rafajová, Verča 
Hejčlová a taky Anička Zapletalová. 

A chtěli byste vědět, co nám na Vánoce na-
dělil Ježíšek? No přece nová, krásná, červená 
a modrá, oddílová trička. A samozřejmě taky 
žabí bloky, abychom si měly kam zapisovat 
svoje zážitky. Celou vánoční schůzku jsme si 
moc užily, vzájemně si ochutnaly přímo kopy 
vánočního cukroví a zazpívaly koledy. Bylo a je 
nám spolu prostě báječně! 

SLUNÍČKA
Již půl roku se holky snaží tvořit svá městeč-

ka a daří se jim to velice dobře. Ty nejlepší z 
nich již mají 10 budov. 

Na vánoční schůzce jsme se bavily na téma 
rodina, ďobaly cukroví, zahrály si hry a rozda-
ly dárečky, každá v jiné barvě. No a taky jsme 
přivítaly nové sluníčko, snad se jí mezi námi 
bude líbit.

CO NOVÉHO U 
TYGŘÍKŮ?

Asi největší událostí u nás bylo vystoupení 
na vánoční besídce v Kvítkovicích. Kluci se pro-
měnili v zástup andělíčků a moc jim to slušelo. 
Někteří z nás se taky zapojili do tříkrálové sbír-
ky, neodradil nás ani velký mráz a vydali jsme 
se udělat dobrý skutek. V celoročce už máme 
našetřený pořádný balík peněz na stavbu bu-
dov našich westernových městeček. Peníze 
získáváme i za službu u oltáře. Ministrování 
nás moc baví, snažíme se moc nezlobit a učit 
se nové věci. A ze všeho nejvíc se těšíme na 
tábor. Pojedeme v termínu 2. – 7. července.  
Další novinky od nás můžete sledovat i na naší 
nové nástěnce v zadní místnosti v suterénu.
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VÍKENDOVKA 
aneb kdo rád hledá, 
Radějov najde!

Od 11. listopadu v pátek se až do neděle 
konala víkendová akce starších kluků a star-
ších holek alá 15up a Lišky.

Sraz byl na nádraží ve Zlíně, kam jsme dora-
zily já s Evčou K., Kykou a Kačkou Š. společně. 
Tam jsme se ještě našli se Sympaťákem, Kunou 
a Vojtou. Chvíli jsme jen tak postávali, přemýš-
lejíc, kde ti naši vedoucí jsou, avšak pak se 
ozval telefon. „Mezi 14. a 15. budovou najdete 
obálky. Rozdělí vás na dvě skupiny, jsou v nich 
další informace, jak se dostat na místo ubyto-
vání. Máte zákaz stopovat a druhou skupinu 
kontaktovat. Kdyby se cokoliv dělo, moje číslo 
máte.“ Již si nepomatuji zcela přesně, jak nám 
to Kovic podal, ale asi takhle nějak to znělo. 
Rozutekli jsme se mezi ty dvě budovy a všichni 
jsme hledali. Když jsme našli obálky, na nichž 
byla jména lidí ve skupině, rozdělili jsme se. Já 
byla ve skupině Vojty, Kyky a Evči K. Když jsme 
otevřeli obálku, byly v ní napsány spoje. 

A tak se stalo, že mezitím, co druhá skupin-
ka odjížděla autobusem, my seděli ve vlaku 
zpátky do Otrokovic. Tam jsme počkali na další 
– do Starého města a Uherského Hradiště. V 

Hradišti jsme čekali celou hodinu na další vlak. 
Evča tam udělala velký krok, který později 
zdůrazňovala celý víkend. Ano, Evča si koupila 
bagetu. Ostatní ze skupinky raději luštili křížov-
ky. Po dalším přesedání ve Veselí, jsme nako-
nec dorazili do Sudoměřic, kde jsme vedoucí 
informovali o naší trase. Našli jsme cestu směr 
Radějov a i s krosnami a veškerým vybavením 
na víkend jsme se po ní vydali. Nejdříve, ještě 
před setměním, byla cesta pěkná. Šli jsme po 
asfaltce, později po polní, ale pořád to byl pěk-
ný terén. Zpívali jsme si, povídali. Když jsme 
později rozsvítili baterky, před námi se objevil 
velký kopec pokrytý stromy a opadaným lis-
tím. S velkými batohy to byl namáhavý výstup. 
Několikrát jsme museli zastavovat. Avšak pro 
naše potěšení, kopec jsme brzy scházeli na 
druhé straně dolů. Ve skupině panovala poho-

da i po náročném fyzickém výkonu. Když jsme 
se dostali do Radějova, bylo už pozdě večer. 
Uvítali nás vedoucí i kluci Janečkovi. 

Na další den jsme si vyšli na procházku, při 
níž jsme si zahráli pár her a navštívili i rozhled-
nu. Když jsme dorazili na faru, probrali jsme 
i téma biřmování. Bylo velmi zajímavé slyšet 
různé názory na toto téma. Zahráli jsme hru, 
povečeřeli a pak se podívali na film. 12 Ang-
ry Man (Dvanáct rozhněvaných mužů). Celé 
to bylo o rozhodnutí o vině či nevině jednoho 
mladíka obviněného z vraždy otce. Líbila se mi 
možnost i našeho hlasování, stejně jako hlaso-
vala porota soudu ve filmu. 

V neděli jsme posnídali, šli na mši a posní-
dali ještě jednou, pro jistotu. Sbalili jsme se a 
tím vlastně ukončili celý krásný víkend. 

Terez Večeřová
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MIKULÁŠSKÁ 
BESÍDKA

Letos jsme se na Mikulášské mohli přenést 
do světa pohádek. Ocitli jsme 
se na Sokolovně s Machem a 
Šebestovou, kteří postupně 
jednotlivé pohádky za pomo-
ci sluchátka přivolali. A tak 
jsme viděli krásnou Sněhurku, Červenou Kar-
kulku, pohádku O veliké řepě a pohádku Dlou-
hý, Široký a Bystrozraký. A dokonce jsme do-
stali pár ohlasů přímo i od účinkujících a proto 
se tu s vámi chceme podělit o pár exkluzivních 
zpráv ze světa Pohádek:

•	 BYLA	JSEM	MOC	NADŠENÁ,	PROTOŽE	JSEM	
BYLA	RÁDA,	ŽE	JSEM	MOHLA	VŮBEC	NĚCO	
HRÁT.

•	 LÍBILO	 SE	 MI,	 JAK	 DENIS	 A	 JANČA	 HRÁLI	
MACHA	A	ŠEBESTOVOU.

•	 NA	 MIKULÁŠSKÉ	 BESÍDCE	 SE	 MI	 LÍBILO:	
„TANČENÍ“	S	LIŠKOU	NATKOU	A	RAPOVÁNÍ	
MYSLIVCE	 JANOTKY.	 VŠECHNY	 OSTATNÍ	
PŘEDSTAVENÍ	 BYLY	 TAKY	 SUPER.	MYSLÍM,	
ŽE	VEDOUCÍ	NÁM	VYMYSLELI	SUPER	HRU	
A	ŽE	PŘÍŠTÍ	ROK	TO	BUDE	STEJNĚ	SKVĚLÉ.

•	 LETOŠNÍ	 MIKULÁŠSKÁ	 BYLA	 FAKT	 SUPER,	
PROTOŽE	 BYLA	 NA	 TÉMA	 POHÁDKY.	

A	 TY	 MÁ	 PŘECE	 KAŽDÝ	 RÁD.	 MOHLI	
JSME	 ZHLÉDNOUT	 SPOUSTU	 ZNÁMÝCH	
POHÁDEK,	 ALE	 NEJLEPŠÍ	 BYLA	 TA	 O	
ČERVENÉ	 KARKULCE.	 A	 VÍTE	 PROČ?	
PROTOŽE	JSME	JI	HRÁLY	MY,	ŽÁBY!

•	 MIKULÁŠSKÁ	SE	MI	 LÍBILA.	BÝT	MYSLIVEC	
JE	 OPRAVDU	 TĚŽKÁ	 PRÁCE,	
ALE	 PŘI	 SCÉNCE	 TO	 BYLA	
FAKT	SRANDA.

•	 LÍBILO	 SE	 MI	 VŠE,	 ALE	 NEJLEPŠÍ	 BYL	
PŘÍCHOD	MIKULÁŠE,	ČERTŮ	A	ANDĚLŮ.

•	 ŽRALOCI	 MĚLI	 SUPER	 SCÉNKU.	 HRÁLI	
SNĚHURKU	 A	 JEDEN	 Z	 KLUKŮ,	 CO	 HRÁL	
SNĚHURKU,	MĚL	PARUKU.

•	 MOŽNÁ	 BY	 SE	 DALO	 ČEKAT,	 ŽE	 STARŠÍ	
DĚTI	 SE	 ČERTŮ	 UŽ	 NEBOJÍ	 A	 MALÍ	 JSOU	
CELÍ	 VYKLEPANÍ	 ZA	 ZÁDY	 RODIČŮ,	 ALE	
VIDĚLA	 JSEM	 I	 PŘÍPAD,	 KDY	 SI	 ČTYŘLETÝ	
KLUK	 S	 ČERTEM	 POVÍDAL	 A	 DESETILETÝ	
SE	 SCHOVÁVAL.	 PROTO	 JE	 MIKULÁŠSKÁ	
VHODNÁ	 PRO	 VŠECHNY	 VĚKOVÉ	
KATEGORIE	-	OD	TĚCH	NEJMENŠÍCH	AŽ	PO	
TY	STARŠÍ	RAUBÍŘE.

•	 ZASE	MI	KROKOUŠ	SNĚDL	KOKOSÁK.

Děkujeme všem, kteří se zapojili a samo-
zřejmě i divákům, protože bez nich by to ne-
šlo. Tak zase za rok!

Janča Ludvíková

ZASE MI KROKOUŠ 
SNĚDL KOKOSÁK
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N Č V E N O K C
A Ě A A V L E Ž
Ž D T R L Ř Č Á
Y S I P O D E B
E Ě J H Č D D A
T S E Ř K N Ě Z
E Ň O K A R D J

TAJENKA: _ _ _ _ _ _

OBRÁZKOVÁ 
OSMISMĚRKA
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KALENDÁŘ
březen

4
březen

11
duben

1
květen

20

TRADIČNÍ OLYMPIÁDA V SUTERÉNU 
KOSTELA SV. VOJTĚCHA - OD 14:00 
TĚŠÍ SE PÁJA, EVČA A SYMPAŤÁK 
 
MINISTRANTSKÝ FLORBALOVÝ TURNAJ 
VELKÝ OŘECHOV 
 
 
TURISTICKÉ ZÁVODY 
OTROKOVICE 
 
 
2. ZÁVOD ČESKÉHO POHÁRU 
BRNO
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PŘESPÁVAČKA 
SLUNÍČEK

Po večerní mši jsme si vzaly věci ze suterénu, 
půjčily si od otce projektor, plátno a repráky a 
hurá do klubovny. Jenže nikdo neměl klíče, ani 
Pája. V chodbě jsme ale našly vzkaz, na kterém 
stálo, že masový vrah – 
Jaroslav Špaček – náš 
školní chemikář unesl 
Kačku, Kyku a Terku i s 
klíči od klubovny, že máme hledat čtverečko-
vané papíry s dalšími indiciemi. Moc se nám 
do té zimy nechtělo, ale přespávat  na chodbě 
taky ne a tak jsme tedy vyrazily. Na druhém 
papíře, který našla Páťa stálo, že máme jít k 
Pípě. Páťa bůhví proč pocítila nutkání se pro-
běhnout, ale my ostatní jsme šly normálním 
krokem. Když už jsme byly u Pípy, začaly jsme 
hledat další vzkaz. Našla ho Pája, byl schovaný 
za značkou. Podle něj jsme měly jít ke splavu. 
Tak jsme se pomalu šouraly podél Dřevnice, až 
jsme došly k němu. Rozdělily jsme se. Pája a 
Lucka hledaly pod mostem a ostatní na mostě.

,,Kdybych byla v roli schovávače, kam bych 
ho schovala…?“ řekla Pája. ,,Já bych ho dala 
mezi ty roury.“ Řekla Lucka a koukla se tam. 
Nic tam nebylo. Pak to samé místo prohledaly 
ještě jednou, Pája pak natáhla ruku a už držela 
čtverečkovaný papír. Začaly se smát a zavolaly 
ostatní. Podle instrukcí jsme měly jít k velkému 
splavu, neboli velké vodě, jak jsme pochopily. 
Tam ale žádná další stopa nebyla.

,,Tak holky přemýšlejte, kde by 
tady mohla být ještě nějaká velká 

voda?“ řekla Culi. ,,Ještě jezírka.“ Řekla Evča. 
Šly jsme tam. Našly jsme je. Holky byly celé 
promrzlé, takže jsme na nic nečekaly a šly se 
schovat do klubovny. Brzy dorazila i Hanka, 
aby nás pozdravila… Tak jsme hrály různé hry, 
kecaly jsme, smály jsme se a mezitím dorazi-
la naše večeře. Byly to čtyři pizzy, které brzy 
zmizely. Po večeři jsme asi do půl jedné hrály 
Český film a pak se rozhodly, že si nějaký pus-

tíme. Vybraly jsme Ne-
dotknutelné. Během 
filmu to někteří (větši-
na hned na začátku) z 

nás zabalili (že, Páťo) a ke konci jsme usnuly 
skoro všechny. Probudily jsme se asi po osmé. 
Posnídaly jsme dobré buchtičky od maminek. 
Potom se Kyka chytila luxu, a společně jsme 
zkulturnily klubovnu. Pak jsme se pomalu se 
smutným výrazem na tváři rozcházely domů 
doplnit nedostatek energie.

Verča a Lucka

BĚHEM FILMU TO NĚKTEŘÍ 
Z NÁS ZABALILI (ŽE, PÁŤO)
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SILVESTROVSKÝ 
POCHOD

V devět hodin ráno jsme se před Maleno-
vickým hradem sešli, abychom společně vyra-
zili na cestu kolem světa. Tedy po skupinkách, 
na svatou vodu. Naši sestavu tvořily Páťa, 
Evča, Löri a já. Prostě Slunka.

Když nás Áďa vyslala na dobrodružnou 
výpravu, držely jsme se růžových fáborků. 
Pousmály jsme se nad tou veselou barvou a 
společně jsme si zpívaly nejrůznější písničky, 
jako například: 
Hledám kde 
bydlíš Pane, bá-
ječná ženská a 
podobně. Ces-
ta vedla kolem 
hradu, po silnici 
a pak k rybní-
ku, kde jsme se 
potkaly s již če-
kajícími skupin-
kami, Hawaiské 
tanečnice byly 
totiž zaměstná-
ny. Během če-
kání nám Löri nabídla svůj výborný bylinkový 
čaj a pak už jsme byly na řadě.

Pája a Janča nás obeznámily se svým sta-
novištěm. Úkolem bylo dostat papírek pomocí 
nasáváním brčky kolem Hawaijského ostrova 
(věnce) a zpátky. Nebudu vám lhát, moc nám 
to nešlo. Ale i přes to jsme nakonec papírek 
donesly zpět na stanoviště a dostaly od taneč-
nic podpis za splnění úkolu. A hurá na další.

U lesa nás čekala Kačka, která se na stano-
višti klepala zimou. To jsme měly skákat v pyt-
lích a zpívat libovolnou písničku. To už nebyl 
takový problém. Po obdržení podpisu jsme se 
vydaly hlouběji do lesa. 

Mlčky jsme vyšlapaly velký kopec a dorazi-
ly jsme do Francie až k Eiffelovce. Tam na nás 
čekal Pepa a Marťa J. - Teroristi. Úkolem bylo 

postavit zpět věž, která byla zničena teroristy. 
Věž nám sice párkrát spadla (díky teroristům 
:D), ale nakonec se mezi stromy tyčila vysoká 
věž z klacků. Kluci nám hodili podpisy na lísteč-
ky a my mizely na další. 

Vyrazily jsme vstříc Kuně a Vojtovi. U nich 
nás čekala Čína a také Čínou proslulé čínské 
hůlky. Pomocí nich jsme měly přenést mandle 
z jedné misky do druhé. Pro mne, Páťu a Löri 
to nebyl takový problém, ovšem Evča si s hůl-
kami příliš nerozuměla. Avšak Evča je obecně 
šikovná holka a nakonec se jí to přece jen po-
dařilo. 

Pak jsme zamířily do Ruska aneb ke Karlovi 
a Symplovi. Tam 
jsme se musely 
asi dvacetkrát 
zamotat kolem 
Symplovy hole 
a pak udělat 
deset dřepů. Jo, 
ve skutečnos-
ti je to daleko 
náročnější, než 
si myslíte. Bě-
hem toho jsem 
asi desetkrát 
spadla a ještě si 
narazila kostrč. 

Holky na tom byly podobně. Následně už sta-
čilo jen najít flašku s alkoholem (myslím, že to 
byl) a poté nechat podepsat naše „letenky“.

Celé natěšené jsme se už nemohly dočkat 
horkého překvapení v cíli. Dočkaly jsme se. V 
cíli našeho výletu nás uvítal Kája s horkým čer-
stvě uvařeným čajem a svařákem. Pak jsme se 
jen ohřívaly u ohně, kecaly a čekaly na zbytek 
výpravy. Asi po třičtvrtě hodině ostatní dora-
zili do cíle včetně Vojty Janoty, který nás jako 
obyčejně přivítal i s Lebedou a Dostihy. Poté 
následovala společná modlitba k Panně Marii. 
No a pak už přišla ta nejméně oblíbená část 
akce, loučení a rozchod. Popřáli jsme si pěkné-
ho Silvestra, šťastný nový rok a šli domů.

Lucka Š.
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